

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသံခဲက့ၤတၢ်ပၤဆၢမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတၢ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤတသ့တဘၣ်အိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရၢၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်သမံသမိးအံၤ တၢ်တၢ်မၤအီၤလၢကရၢတၢ်ကွၢ်ယုထံဒီးတၢ်သမံသမိးဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢစဲးပတုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤစူးကိတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတၢ်ဒီးကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤအခိၣ်ခဲ Anna Wu,	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ဂျး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ဂျး ၂၀၁၃
၇	ဒိတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအူန့ၣ်မၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိၢ်လိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပာ်ဖျါစူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၢမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်
၈	ကွၢ်ကဒါက့ၤန့ၣ်ပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကလီၤသးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢစဲးပတုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

၂	ကွဲကဒါကွဲဒီးဘိဘ်မဂ္ဂါထီၣ်ကွဲ တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ပၣ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR Trish Batchelor OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်က့ၣ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွဲထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ပၣ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမကဆိတၢ်, ကရူၢ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲ အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျဲအီၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်အတၢ်မၤတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲဒီး ကဒါကွဲ	လါအိကူး ၃၁, ၂၀၁၂
၃	လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွဲစီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖဲတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲတဖၣ် အပူၤ, ဒီး “တၢ်မၤအခိၣ်” တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သီတၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟံၣ်ဖိၣ်ယုာ် တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်က့ၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်ကမၤကွဲအဆိလၢ FY ၁၁၂-၁၁၃ အဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်စးထီၣ်အီၤလီၤ.	လၢပုၤ

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိာ်ဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၣ်
၁	ဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ခိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲလၢတၢ်မၤန့ၣ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်အခိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်က့ၣ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲတဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပုၤ “ခဲရီၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြဲးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမၤလၢ တၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်ဆဲးထွဲကွဲထွဲတၢ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲဟံၣ်န့ၣ်တလ့ၢ်တဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲတုၤလၢတၢ်ဂီၢ်လီၤသီအဆၢကတီၢ် (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နီၣ်ဝဲဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုာ်နံ
၂	<p>တမ်းလိဉ်ဘဉ်တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိသိထီဉ်ကဒါကတီးမာလိဆူ တမ်းကွာ်ထွဲမာကဆဲကဆိအပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတီးဆုာ်ကရူဖိတဖဉ် (မုာ်လိဉ်ယုာ်ဒီးပုကရီးထံတံ) လားတမ်းဟ့ဉ်ပလိအဆားကတီးလား အသုတမာတံတံတမ်းမာဆူတမ်းဒီးတံပံဒီးနီဖးတမ်းအဆားလား အပဉ်ယုာ်ဒီးတံဂုာ်တံကျဲလားအဘဉ်ထွဲဒီးပုဉ်စီမိအကျဲသနူဖိလစံဉ် လားအဘဉ်ထွဲတဖဉ်န့ဉ်လိလား.</p> <p>(ဖိလစံဉ်လားအကြိတံမာဆူပယုာ်ဒီးတံပံဒီးနီဖးတမ်းအဆား, SPA တံဆိးထီဉ်တံဂုာ်ဖိလစံဉ်, တံအိဉ်ယားဂံထံးလားကွာ်ကရားပု, တံကဆိးထီဉ်တံသးတမုာ်အဂုာ်, တံဂုာ်သုဉ်, တံကြိဆားတံဟ့ဉ်ကဉ်ကတီးတဖဉ်န့ဉ်လိလား.</p>	<p>FS HR တံဟ့ဉ်တံသိဉ်လိမူဒါနိဉ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲဒီး Camille Brooks OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတံပတီးဆုာ်ကွာ်ထွဲ တံဂုာ်လိဉ်အပုမာဟ့ဉ်ကူဉ်တံ Chris Chiron</p>	<p>တံမာလိအလံဉ်တံယု န့ဉ်ဘဉ်တံသုဉ်ဆားကတီးလားမာဒီးအီဝဲလိလားပတုဘဉ်န့ဉ်လိလား.</p>	<p>လိလားပတုဘဉ် ၃၁, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တံကဟ့ဉ်လိလားဒီးတံလိဉ်ဘဉ်တံသိဉ်လိအကလံးကျိဉ်ဒ်ကျိဉ်ခံ ကျိဉ်တကျိဉ် (ESL) အတံရဲဉ်တံကျဲလား ပုမာတမ်းဖိလား တံဆဲကလံးကျိဉ်တဘဉ်တဖဉ်, ဒ်အလိဉ်အိဉ်ဝဲအသိးန့ဉ်လိလား.</p>	<p>တံကွာ်ထွဲမာကဆိတံအပုမာန့ဉ်တံ Darius Dixon FS HR တံဟ့ဉ်တံသိဉ်လိမူဒါနိဉ် Ray Doyle OHR အပုမာန့ဉ်တံအနိဉ်လားတံဆဲးကျိးဆဲးကျဲဒီးတံမာဂုာ်ထီဉ်တံသုတံဘဉ် Kathy Bryant OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတံပတီးဆုာ်ကွာ်ထွဲ တံဂုာ်လိဉ်အပုမာဟ့ဉ်ကူဉ်တံ Chris Chiron</p>	<p>တံမာတံယုသုဉ်ညါဘဉ်ယးကျိဉ်အတံသုတံဘဉ်တဖဉ် ဆဲးမာအသးန့ဉ်လိလား. ESOL အတံမာလိ ၁၂ နံ့ လားပုမာတံဖိ ၅၂ က အဂီုန့ဉ်ဝဲတံလံလား လိအုဉ်ဖိ ၆ သိန့ဉ်လိလား. တံသိဉ်လိသားဘျိတဘျိန့ဉ်ကဘဉ်တံမာအီလားလားလိလားပတုဘဉ် ၂၄ သိန့ဉ်လိလား. ရဲစုးစတံ (Rosetta Stone) ကျိဉ်တံမာလိတံသိဉ်လိကစးထီဉ်လားလားအီကူးန့ဉ်လိလား.</p>	<p>တံဆဲးမာအီအဖာ</p>
၄	<p>ဒုးအိဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ထီဉ်တံကရားကရိအသးအတံမာကျဲတဖဉ်လား ကယုဉ်လိလားဘျိဘဉ် တံဆဲးတံလားအတံဂုာ်ကီလားအအိဉ်လားဝဲကျဲလားအပုမာလားအပဉ်ယုာ်ဒီး-</p> <p>က. တံမာဒိဉ်ထီဉ်လားထီဉ် ကရားမာတံဘဉ်သးအကျဲခိဉ်သုဉ်လား တံထားယုာ်ဒီးတံဘျိဘဉ်မာဂုာ်ထီဉ် တံဆဲးတံလားအတံဂုာ်တဖဉ်ဒီးမာဂုာ်ထီဉ် တံပတီးဆုာ်/ပုမာတမ်းဖိအတံဂုာ်ကီတဖဉ်န့ဉ်လိလား.</p> <p>ခ. တံပညိဉ်ဒုးအိဉ်ထီဉ် ပုမာဟ့ဉ်ပုမာတမ်းဖိတံသိဉ်လိလား တံကနားပာ်ဖိလစံဉ်ဒီးတံသုတံဘဉ်လားတံဒုးအိဉ်ထီဉ် နီကစာ်/တံသုဉ်ထီဉ်တံကရားကရိအကံးအစီတဖဉ်ဒီးတံကဆဲးဟ့ဉ်အီတံမာလိ ထီဘိတဘိယုာ်ယီ, လားကမာဆူဉ်ထီဉ်တံသုဉ်ညါနားပာ်ဒီးကမာဂုာ်ထီဉ်ဝဲ တံဆဲးကျိးဆဲးကျဲအတံသုတံဘဉ်တဖဉ်န့ဉ်လိလား.</p>	<p>ပုမာဆုာ်တံကမံးတံက ဒုးအိဉ်ထီဉ် တံဟ့ဉ်ကူဉ်တဖဉ်လားကစးထီဉ်မာ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီုလိလား.</p> <p>လား ၄ (ဂ) အဂီု,</p> <p>FS HR အပုမာန့ဉ်တံ Tracy Agnew တံကွာ်ထွဲမာကဆိတံအပုမာန့ဉ်တံ Darius Dixon</p>	<p>တံတိဉ်ကျဲအနိဉ်ထံးအကျဲတခါလား ဘဉ်တံမာဒိဉ်ထီဉ်လားထီဉ် တံဟ့ဉ်ကူဉ်ကမံးတံန့ဉ်မုာ်ဝဲ တံပဉ်ယုာ်လား တံယုပုမာလားကဖဲ ပုမာကဆိဒီးကွာ်ထွဲတံအတံမာမူဒါနိဉ်န့ဉ်လိလား. တံတိဉ်ကျဲအဂါတဖဉ်ကစးထီဉ်အသးလား လားမာဂုးန့ဉ်လိလား. တံဟ့ဉ်ကူဉ်ကမံးတံဒုးအိဉ်ထီဉ်ကမံးတံဖိသားခါဒ်သိး ကစံးဆား</p> <p>PRMအတံဟ့ဉ်ထီဉ်တဖဉ်ဒ်သိးတံကဂုာ်ထီဉ်အဂီုဒီးကမာလားပုတံပညိဉ်ဖိတံအဂီုန့ဉ်လိလား. တံမာတဖဉ်မုာ်ဝဲ ၁) တံကီတံခဲဘဉ်ယးတံဖိတံမာအဆားကတီးဒီး တံရဲဉ်ကျဲစရိတဖဉ်အဖိခိဉ် တံဂုာ်ဒီးတံအတံတဖဉ် ၂) ကျဲတဖဉ်လားကမာဂုာ်ထီဉ်တံနားပာ်လိဉ်သးဖဲထူသနူ တံလဲလိဉ်သးတဖဉ်အိဉ်ထီဉ်အခါ ၃) ဒ်သိးကမာဂုာ်ထီဉ် တံဘဉ်ထွဲရဲလိဉ်သးတဖဉ်အဂီုကမာအီထီဉ် တံသိဉ်လိ ဒီးတံဆိကမိဉ်တဖဉ်မုာ်</p>	<p>လိဒိဉ်စုဘဉ် ၃၁, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်း	တမ်းတမ်းလက်ကိုင်အဖွဲ့	တမ်းတမ်းလက်ကိုင်အဖွဲ့
၈.	ယုတ်သန်သမီးတမ်းတမ်းကရုလ၊ တံလိပ်ဘဏ်အိတ်လ၊ ဟိပ်က ဝီလီလီအိတ်ဖတ်လ၊ ကမ္ဘာ့အိတ်တံလီ အိတ်နီလီ.			တံလီလီဟံကဆဲက့၊ ဖီလစံတဖ်
၅	ကွဲးကျိတ်ထံလံတံလီ/ဖီလစံလ၊ အရဲဒိတ်တဖ်ဆူ ကျိတ်သ၊ကျိတ်လ၊ ညီနီပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊ အိတ်ဖတ်လ၊ တံကွဲးထွဲကဆဲကဆိတ်မ၊အိတ်အိတ် (စပုတ်ကျိတ်, ပယီဒီးကညီကျိတ်တဖ်)နီတက့.	OHR အပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့ FS HR အပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့ Tracy Agnew	PRM အတံဟံဖျီဒီးဖီလစံတဖ် လ၊အဘဏ်ယးဒီး တံမ၊တရီတပ၊တံတံတံဒီးတံပံထံနီဖးတဖ် ဘဏ်တံကွဲးကျိတ်ထံအိတ်ဒီးနီလီလ၊ကိးဒီး တံကွဲးကျိတ်ထံနီ အတံဟံဖျီထီနီ SPA တံသးတမံဖီလစံဒီးတံမ၊ဆီပယွဲလ၊ တံမ၊လီဖီလစံ တဖ်ပံပံလံနီလီ. ပုဂ္ဂိုလ်အဆိ ကွဲးထွဲကဆဲကဆိတ်မ၊အိတ်ဖတ်လ၊ လံတံလီလံမီ ဖီလစံအက၊ တဖ်တံကွဲးကျိတ်ကွဲးကျိတ်လ၊ ကကွဲးကျိတ်ထံ အိတ် ဒ်အလိပ်ဘဏ်အသိးအဂီ နီလီ.	တံဆဲးမ၊တံ
၆	မ၊ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊ SPA ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊ ယုတ်ဒီးကျိတ်သ၊ကျိတ်လ၊ တံကွဲးကျိတ်ထံအိတ်လ၊အမု၊ ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊ အိတ်လ၊ တံကွဲးထွဲမ၊ ကဆိတ်မ၊တဖ် (စပုတ်, ပယီ, ဒီးကညီကျိတ်)တဖ်နီလီ.	OHR အပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အိတ်လ၊တံဆဲးကျိတ်ဒီး တံမ၊ဂု၊ထီတံသုတံဘဏ် Kathy Bryant FS HR အပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့ Tracy Agnew	လံနီနီကျိတ်တဖ်ဘဏ်တံမ၊ပံက့အိတ်လ၊ OHR. တံဟုတ်နီလီတဖ်နီဘဏ်တံသုတ်ဆ၊ဖးကတံလီ ကစးထီလ၊လ၊စးပတုဘဏ်တံဟုတ်နီဒီးတံတံလီ ဒုးနီပုဂ္ဂိုလ်အသိးဖတ်တံရဲတံကျိတ်နီလီ.	လ၊အိတ်ကူး၃၁, ၂၀၁၂
၇	ဟုတ်ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊ နီတက့.	ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊ တံမ၊မံ	ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊ တံမ၊မံ	ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊အိတ်ဖတ်လ၊ တံမ၊မံ

တံပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့

#	တမ်းတမ်း	ပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့အစည်း	တမ်းတမ်းလက်ကိုင်အဖွဲ့	တမ်းတမ်းလက်ကိုင်အဖွဲ့
၁	ဆိကမိတ်လ၊တံကမ၊တံအ၊လီလီဒီး UNC Safewalk မုတမု တံကရ၊ကရီလ၊အလီကလီလီသးလ၊ ကဒုးအိတ်ထီဒီးပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊ ဟုတ်ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊ တံမ၊အဆ၊ကတံသ၊ကတံတံကတံအဂီ (တံမ၊နီ အိတ်မ၊ပံ မုနီဒိတ်-မုလံနီ၊ စးထီလ၊ ဟ၊မီ သးဝဝ နီရဲတံ လ၊ဂီမီ ၃ နီရဲ)	တံကွဲးထွဲမ၊ကဆိတ်မ၊အပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့ Darius Dixon OHR ပုဂ္ဂိုလ်အိတ်ဖတ်လ၊အဆ၊ကွဲးထွဲမ၊ အပုဂ္ဂိုလ်အဖွဲ့ Chris Chiron	တံကွဲးထွဲမ၊ကဆိတ်မ၊ဟုတ်ကွဲးထွဲမ၊ နီဒီးသိးကမ၊ဂု၊ထီတံဘဏ်အဂီ ကျိတ်ကျိတ်တဖ်အဂီနီကတံသးတံဆုမံညါ နီလီ.	လ၊ပုဂ္ဂိုလ်

၂	ယုသုဉ်ညါလၢတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး UNC Public Safety လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတိၤတီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon	ပူၤကွၢ်ထွဲပူၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ Public Safety လၢကယုသုဉ်ညါ တၢ်ကထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပဲၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လၢပူၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲၤ ComPsych , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကုတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပူၤကညီဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပူၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. EAP အတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလၢဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပူၤကွၢ်ကဒါကွၢ်ဝံၤတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝံၤဝဲလဲန့ၣ်လီၤ. .	လၢပဲၤ